

ZERTIFIKAT

für das Managementsystem nach
EN 9100:2018

(technisch gleichwertig zu AS9100D und JIS Q 9100:2016 und in Übereinstimmung mit den Anforderungen der ISO 9001:2015)

Die Zertifizierungsstelle TÜV NORD CERT GmbH bestätigt hiermit als Ergebnis der Auditierung, Bewertung und Zertifizierungsentscheidung gemäß EN 9104-001:2013 und ISO/IEC 17021-1:2015, dass die Organisation

ADZ NAGANO GmbH
Gesellschaft für Sensortechnik
Bergener Ring 43
01458 Ottendorf-Okrilla
Deutschland



ein Managementsystem konform zu den Anforderungen der EN 9100:2018 betreibt und innerhalb der Laufzeit des Zertifikats von 3 Jahren auf Konformität überwacht wird.

Geltungsbereich

Entwicklung, Herstellung und Vertrieb von elektronischen Druckmessgeräten und Druckregelgeräten

Zertifikat-Registrier-Nr. 44 117 070149
Auditbericht-Nr. 3530 7588

Gültig von 2022-04-28
Gültig bis 2025-04-27
Erstzertifizierung 2007


Zertifizierungsstelle
der TÜV NORD CERT GmbH

Essen, 2022-03-22

TÜV NORD CERT GmbH

Am TÜV 1

45307 Essen

www.tuev-nord-cert.de

CERTIFICATE

Management system as per

EN 9100:2018

(technically equivalent to AS9100D and JIS Q 9100:2016 and in conformity with the requirements of ISO 9001:2015)

The Certification Body TÜV NORD CERT GmbH hereby confirms as a result of the audit, assessment and certification decision according to EN 9104-001:2013 and ISO/IEC 17021-1:2015, that the organization

ADZ NAGANO GmbH
Gesellschaft für Sensortechnik
Bergener Ring 43
01458 Ottendorf-Okrilla
Germany



operates a management system in accordance with the requirements of EN 9100:2018 and will be assessed for conformity within the 3 year term of validity of the certificate.

applies a management system in line with the above standard for the following scope

Design, production and sales of electronic pressure transducer and pressure control devices

Certificate Registration No. 44 117 070149
Audit Report No. 3530 7588

Issue date 2022-04-28
Expiry date 2025-04-27
Initial certification 2007



Certification Body
at TÜV NORD CERT GmbH

Essen, 2022-03-22

TÜV NORD CERT GmbH

Am TÜV 1

45307 Essen

www.tuev-nord-cert.de